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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994. (IX. 30.) Ogy. határozat 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszterhez .

„Miért nem valósulhatnak meg a kisebb beruházások Pesterzsébeten? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Országgyűlési képviselői munkám során rengeteg megkeresés érkezik a középületek
állagmegóvásával, hasznosításával kapcsolatban .

Pesterzsébet pályázatot nyújtott be a Soroksári út feletti gyalogoshíd építésével, és a
környezet rendezésével kapcsolatban. Forráshiány miatt elutasították. Jó lenne, ha
megvalósulhatna a beruházás, mert a környéken él ők életminőségét jelentősen javítaná .

„Van-e lehetőség a források átcsoportosítására, hogy megvalósulhasson a beruházás? ”
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A Pesterzsébeti Jód és Gyógyfürd ő évek óta zárva van. Az intézmény a főváros tulajdonát
képezi .

„Mi lesz a Gyógyfürd ő sorsa?”

„Nincs-e arra lehetőség, hogy újra megnyissák a Gyógyfürdőt?”

„Miért nem veszi át hasznosításra Pesterzsébet, illetve ha ez nem lehetséges, akkor miért
nem hasznosítják más célokra a területet? ”

Köszönöm megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. november 12 .

orszaggyűles
(MSZP
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